



Amex Night 之《坂本龍一：觀音聽時》條款及細則

1. 美國運通國際股份有限公司（「美國運通」）邀請持有由美國運通於香港簽發的 Centurion® 卡、美國運通白金卡、美國運通白金信用卡及美國運通 Explorer® 信用卡會員（統稱為「合資格卡」「合資格會員」）出席 2026 年 2 月 26 日晚上 6 時至 10 時（香港時間）在 M+舉行的 Amex Night 之專屬參觀「坂本龍一：觀音·聽時」展覽體驗（「活動」）。
2. 如合資格會員有意登記此活動之參與意向，您必須於2026年2月16日(登記時間: 香港時間下午2時)至2026年2月18日(截止時間: 香港時間下午2時) 透過指定網站完成登記。
3. 活動名額有限，先到先得。須視乎名額數量，及供應情況而定。
4. 每個合資格會員僅可登記一次，並可邀請最多一位（1）賓客參加活動。
5. 如已登記活動的合資格會員成功獲得出席活動的名額，成功登記有關活動之確認電郵將於 2026年2月24日或之前發送至有關的合資格會員之登記電郵地址。已註冊（或登記）合資格會員如沒有收到任何確認電子郵件，將被視為不成功。
6. 活動登記一旦獲確認，不可更改日期及作出修訂。
7. 合資格會員出席活動，即代表同意及接受大會於活動舉行期間拍攝，或包含有會員影像的照片及錄影，可能會被用作廣告及推廣用途。
8. 因享用產品或服務（包括但不限於直接或間接）而造成的損失或破壞，或人身傷害，美國運通及西九文化區（「參與商戶」）概不負責，法律規定之責任任除外。
9. 所有產品、服務、諮詢及建議均由參與商戶負責提供給予會員。美國運通並非該等產品及／或服務之供應者，亦不對其作出任何表述或保證。
10. 美國運通及參與商戶保留隨時更改本條款及細則、暫停或終止優惠之權利，而不會作任何事先通知。
11. 如對此活動有任何疑問，請致電卡片背面顯示的 24 小時熱線或客戶服務熱線 2277 1010 查詢。
12. 如有任何爭議，美國運通及參與商戶保留最終決定權。
13. 本條款及細則的中英文版如有任何差異，一概以英文版本為準。
14. 其他條款及細則適用，詳情請參閱參與商戶網站。



Amex Night: “Ryuichi Sakamoto I seeing sound, hearing time Terms & Conditions

1. American Express International, Inc. ("American Express") invites all Cardmembers who hold Centurion® Card, The Platinum Card®, American Express® Platinum Credit Card, and American Express Explorer® Credit Card issued by American Express (“Eligible Card”, such holders, “Eligible Cardmembers”) to The Amex Night for an exclusive viewing of “Ryuichi Sakamoto: seeing sound, hearing time.” (“Event”) at M+ on February 26, 2026 at 6pm to 10pm (Hong Kong Time).
2. If Eligible Cardmembers would like to register your interest for this Event, an Event Interest Form must be submitted from February 16, 2026 (Start Time: Hong Kong Time 14:00) to February 18, 2025 (Deadline: Hong Kong Time 14:00) through the designated website for the Event.
3. Registration is available on a first-come, first-served basis and is subject to quotas and availability.
4. Each Eligible Cardmember can register once only and request up to one (1) guest for the Event.
5. If Eligible Cardmembers who have registered for the Event are confirmed with the eligibility to attend the Event, a confirmation email for successful event registration will be sent to the related Cardmembers’ registered email address on or before February 24, 2026. Registration (or Enrollment) of Cardmembers who do not receive any confirmation email will be deemed unsuccessful.
6. No date changes and amendments will be accommodated after event registration is confirmed.
7. By attending the Event, Eligible Cardmembers agree and accept that photographs and videos may be taken, which may include your image and may be used for advertising and promotional purposes.
8. American Express and West Kowloon Cultural District (“Participating Merchant”) shall not be liable for any loss or damage whatsoever which is suffered (including but not limited to indirect or consequential loss), or for personal injury which is suffered or sustained, as a result of taking or using any of the products/services, except for any liability which cannot be excluded by law.
9. Participating Merchant is solely responsible for all products, services, consultations and advice, and fulfilment of the Event in and/or services that are made available pursuant to the Event. American Express is not the provider of any of these products and/or services herein and makes no representation or warranty in relation to the same.
10. American Express and the Participating Merchant reserve the right to change these Terms and Conditions, suspend or terminate at any time without prior notice.
11. In case of any enquiry related to the Event, please call the 24-hour enquiry hotline shown at the back of your Card or our customer service hotline at 2277 1010.



12. Should any dispute arise (including in relation to registration and eligibility the decision of American Express and Participating Merchant shall be final, binding and conclusive.
13. In the event of any inconsistency between the English and Chinese versions of these Terms and Conditions, the English version shall prevail.
14. Other Terms & Conditions apply. Please refer to the Participating Merchant website for details.